

# 北新中文學校

## NNJCA - Chinese School

### 活動組公告

1/2/2011

本校定於二〇一一年二月舉行年度「壁報製作比賽、展覽」，比賽辦法公佈如下：

1. 壁報主題：介紹一道中國菜或是中國點心  
主題參考範例可以包括但不限於：東坡肉，麻婆豆腐，佛跳牆，叫化雞，年糕，餃子，粽子，月餅等等。作品中必須介紹中國菜或是中國點心的出處，由來或是有關的歷史背景和故事。相片和電腦印出的資料使用不可以超過壁報版面的 1/3。
2. 壁報尺寸規格：以 11” x14” 為標準規格，學生可以自行準備或是由學校提供。有意參加此活動的同學則請到辦公室領取壁報紙一張。
3. 請在**壁報背面**註名班級，姓名，和組別(低,中,高年組)。  
**請勿在壁報正面寫任何個人資料，違規者將被遞除參賽資格。**
4. 比賽分組：每人只可以參加一幅作品
  - a. 低年組：三年級以下，含 CSL I, II, III 各班。
  - b. 中年組：四，五，六，七年級各班，含 CSL IV, V, VII 班。
  - c. 高年組：八，九，十年級各班，含 CSL Adult 班。
5. 收件日期：即日起開始，所有作品必須於二月十三日四點半以前送交活動組。二月十三日以後不收件。
6. 評分標準：
  - a. 切合主題 25%
  - b. 創意 25%
  - c. 設計/美感 20%
  - d. 歷史背景資料介紹 20%
  - e. 繪畫技術 10%
7. 評分辦法：
  - a. 所有參賽同學的作品，於二月二十七日(2/27/2011)由繪畫老師評審，選出各組優勝作品。
  - b. 所有作品於三月六日(3/6/2011)展出，再由全體同學投票選出最佳人氣獎。

獎勵辦法：各組取前三名頒發獎狀一張。中、高年組前三名(如年齡符合)可代表本校參加紐澤西中文學校協會於四月舉行的多媒體壁報比賽。

**北新中文學校**  
**NNJCA - Chinese School**  
**活動組公告**

1/2/2011

The 2010-2011 Annual Poster Contest and Exhibit will be held in February, 2011.

The Contest rules are as following:

1. Poster topic: Introduce a traditional Chinese cuisine or desert.  
Chinese cuisine or Chinese desert includes but not limited to: Dongpo's Pork, Mapo Tofu, Buddha Leaps Over the Wall (Mixed Ingredient Soup), Beggar's Chicken (Chicken Roasted in Clay), Nian Gao (Chinese New Year Sweet Rice Cake), Jiaozi/dumpling, Zongzi (Rice Wrapped in Bamboo Leaf), Mooncake, etc. The poster has to explain the origin, history, and story of the dish or desert.  
Pictures and computer output can NOT exceed 1/3 of total poster size.
2. Poster size: 11" x 14"; any students interested in participating can get paper from the school office.
3. **Please write your name, class, and group level in pencil on the BACK OF YOUR POSTER. DO NOT show any personal information on the front side of the poster. Any violation will be disqualified from the contest.**
4. Group Level: (one entry per student)
  - a. Entry Level Group: Sing & Play, Zhu-Ying, 1A, 2A, 3A, CSL-I, CSL-II, CLS-III classes
  - b. Intermediate Level Group: 4A, 5A, 6A, 7A, CSL-IV, CSL-V, CSL-VII classes
  - c. Advanced Level Group: 8A, 9A, 10A, CSL Adult classes
5. Due Date: All posters must be submitted to school Activity Group by **4:30 PM on February 13, 2011.**  
**No entry will be accepted after February 13, 2011.**
6. Contest Grading Rubric:
  - a. Relation to Topic 25%
  - b. Creativity 25%
  - c. Design/Esthetic 20%
  - d. History research 20%
  - e. Drawing Skill 10%
7. Judges/Awards:
  - a. Three professional art teachers will judge the posters by group level on 2/27/2011. The top three posters in each group will receive a certificate.
  - b. All posters will be exhibit in school on March 6, 2011, all students can vote for the most popular poster(s). The most popular poster in each group will also receive a certificate.
8. The top three students in each group (subject to age restriction) will represent our School to compete in the Association of NJ Chinese Schools multimedia poster contest.